

MANDATORY SUSTAINABILITY REPORTING

Investors are increasingly focus more on sustainability performance and how it is translated into social and environmental impacts and how it is improved operating efficiency and natural resource stewardship, and it remains a vital component of shareholder, employee, and stakeholder relations.

MANDATORY SUSTAINABILITY REPORTING REQUIREMENT

a) Singapore Stock Exchange Sustainability Reporting Requirement

Annual Report issued for financial year ended on Financial Year Ended 2017

b) Bursa Malaysia Sustainability Reporting Requirement

	Narrative Statement (i)	Detailed Disclosure (ii)
	Annual reports issued for financial years ending on or after:	
Main Market listed issuers with market capitalisation as at 31 Dec 2015:		
≥ RM 2 billion	31 Dec 2016	31 Dec 2016
RM1 – 2 billion	31 Dec 2017	31 Dec 2017
< RM 1 billion	31 Dec 2017	31 Dec 2018
ACE Market:		
All listed corporations	31 Dec 2018	N/A

Notes:

- (i) Narrative statement of the management of material economic, environmental and social risk and opportunities
- (ii) Detailed disclosure includes the governance structure, scope of sustainability statement and the management of EES risks and opportunities

WHAT WE DO

More and more stock exchanges recognised the important of Sustainability Reporting and require all the listed companies to disclose their ESG performance as non-financial performance reporting to satisfy the greater demand of transparency from stakeholders. We can assist you in developing your ESG reporting. Our key services include: -

- a) Stakeholder engagement
- b) Sustainability reporting and disclosure
- c) Environment, health & safety
- d) Policy advisory
- e) Report assurance



WHY TY TEOH INTERNATIONAL 为什么选择迪威国际?

TY TEOH International is a leading regional chartered accountants, tax, transfer pricing, valuation and consulting firm with office presences in **Singapore, Malaysia, Labuan and Myanmar** to provide a diverse spectrum of business solutions and consulting services to public listed companies, Fortune 500 companies, multi-national corporations, local small and medium companies representing a cross section of major industries.

迪威国际是一所领先的区域会计事务所，在**新加坡，马来西亚，纳闽岛和缅甸**设有办事处，为上市企业，财富500强企业，跨国企业及中小型企业提供多种业务解决方案与服务包括会计，税务与商业咨询。

+ Registered Auditor of Public Company Accounting Oversight Board (PCAOB), USA

美国上市公司会计监督委员会的注册审计师

+ Registered Auditor with Accounting and Corporate Regulatory Authority (ACRA), Singapore

新加坡会计与企业监管局注册审计师

+ Approved Auditor of Labuan Financial Services Authority (Labuan FSA), Malaysia

马来西亚纳闽金融服务管理局注册审计师



Member firm of SFAI - Top 20 International accounting network and association.

SFAI 国际成员所 - 会计公告发布的全球 20 大国际会计师事务所联盟。

www.santafe-associate

WHAT WE OFFER 我们的专业服务

+ Audit & Assurance + BPO & Business Advisory + China Desk + Digital Transformation and Data Analytic
+ Family Office & Private Client Services + Financial & Transaction Advisory + Malaysia Desk + Market Entry
Advisory + Migration Advisory + Myanmar Desk + Offshore Advisory + Risk & Governance Advisory + Tax
Advisory + Transfer Pricing Advisory + Valuation Advisory

+ 审计 + 商务外包及咨询 + 中国一带一路咨询 + 数字化转型及数据分析 + 家族办公室及私人
客户服务 + 企业融资与并购咨询 + 马来西亚商业咨询 + 市场进入咨询 + 移民服务 + 缅甸商
业咨询 + 离岸咨询 + 风险管理及内控咨询 + 税务咨询 + 转让定价咨询 + 估值咨询

Audit | Tax | Advisory
Transfer Pricing | Valuation

SINGAPORE | MALAYSIA
LABUAN | MYANMAR

www.tyteoh.com

Singapore 新加坡 +65 682 00089

100+ Countries
630+ Locations
42000+ Professionals

SINGAPORE | MALAYSIA | LABUAN | MYANMAR